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Českomoravská myslivecká jednota, z.s. 

Okresní myslivecký spolek Třebíč 

Zápis č. 8/2023 
 

Z jednání okresní myslivecké rady OMS Třebíč, svolané předsedou Ing. Františkem Kazdou, které 

se uskutečnilo dne 16. 8. 2023 v 17:00 hod na Bažantnici. 

 

Přítomni: Členové MR Třebíč:  

 Ing. František Kazda, Ing. Aleš Dočekal, Mgr. Eva Illová, Ing. David Hybner, 

RNDr. Jiří Maša 

Omluveni:  Ing. Tomáš Sedláček, Ing. Jan Klusáček 

Hosté: Jiří Jurka 

 

Program: 

1. Uvítání 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání MR 

4. VZ ohařů o putovní pohár hejtmana Kraje Vysočina 

5. Různé 

6. Ukončení 

 

 

1. Uvítání  

Předseda Ing. František Kazda zahájil setkání a přivítal přítomné. 

 

2. Návrh zapisovatele a ověřovatele zápisu: 

Předseda Ing. František Kazda zahájil jednání OMR Třebíč a ověřil schopnost orgánu 

se usnášet – rada je usnášeníschopná, přítomno 5 členů OMR. 

Následně navrhl volbu předsedy jednání, zapisovatele, ověřovatele zápisu a schválení 

přítomného hosta takto: 

Předsedající jednání myslivecké rady: Ing. František Kazda 

Zapisovatel: Ing. Aleš Dočekal 

Ověřovatel zápisu: RNDr. Jiří Maša 

Host: Jiří Jurka 

O návrhu bylo veřejně hlasováno: Schváleno všemi přítomnými. 

 

3. Kontrola úkolů z minulých jednání OMR 

a. Finanční příspěvek od Kraje Vysočina na pořádání VZ ohařů o putovní pohár hejtmana Kraje 

Vysočina. Viz bod 4. a. 

b. Předseda MR s předsedou SK budou iniciovat organizační schůzku se zástupci firmy Lovecký 

svět ke střeleckému závodu „Lovecký svět Cup – Memoriál V. Homolky“. Viz pod 5. b 
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4. VZ ohařů o putovní pohár hejtmana Kraje Vysočina 

a. Proběhla komunikace s Ing. Bartošem a Ing. Hájkem o poskytnutí příspěvku na tuto 

každoroční akci. O dotaci nutno žádat předem v rámci programu Zemědělské akce, kde je 

navíc možno žádat každý rok o dotaci pouze na 1 akci. Ing. Hájek přislíbil za kraj Vysočina 

poskytnutí cen pro účastníky.  

Předsedkyně KK zajistí vše potřebné k zajištění akce a spolupráci s pořádajícími spolky 

k zajištění vhodných terénů. Osloví případné sponzory o věcné ceny pro účastníky soutěže. 

 

5. Různé 

a. Byly jsme informování o poskytnutí dotace v rámci Grantového systému města Třebíče 

v částce 40.000 Kč na pořádání dětského dne v rámci oslav 100 let ČMMJ. Částka byla 

připsána na účet, dle smlouvy zpracována závěrečná zpráva a vyúčtování, které bude 

v nejbližších dnech odesláno na město Třebíč. 

b. Předseda MR s předsedou SK se účastnili organizační schůzky se zástupci firmy Lovecký svět 

ke střeleckému závodu „Lovecký svět Cup – Memoriál Vladimíra Homolky“. Byla 

domluvena forma spolupráce při organizaci závodu. 

c. Plán činnosti na rok 2024. Předsedové jednotlivých odborných komisí sestaví do 30.9. plán 

akcí komise a zašlou jednateli. Matrici pro zápis akcí zašle jednatel. 

d. Aktiv mysliveckých hospodářů 4.9. od 16 hodin na Bažantnici. Termín bude připomenut 

mailem uživatelům honiteb s programem a dalšími aktuálními informacemi. Domluveno 

občerstvení jako obvykle s panem Ondráčkem (káva, voda). 

 

6. Ukončení 

Předseda poděkoval členům rady za jejich práci pro OMS a jednání ukončil. 

 

Předsedající: Ing. František Kazda 

 

Zapsal: Ing. Aleš Dočekal 

 

Ověřil: RNDr. Jiří Maša 


